
 
SIMZIE电话虫蓝牙音箱说明书 

感谢您选择我们的产品,欢迎您体验来自二次元的通讯。 

安全指导： 

在开机使用前请仔细阅读此说明书，并保存好以供之后参考。 

- 远离明火、热源、太阳暴晒和尖锐物体。 

- 不要插入任何金属物体，避免短路。 

- 不要自行修理产品而是联系授权维修厂家。 

- 避免产品淋雨、喷雾和其它液体。 

- 如果产品过热、损坏或者坠入液体中，请停止使用。 

开箱使用: 

连接手机的步骤： 

1.将处于关机模式的音箱，长按 3 秒 MFB 多功能键（详情请看蓝牙音箱功能

介绍），首次开机音箱自动进入配对模式（否则需长按 MFB 多功能键 4~5 秒

直至红、蓝灯交替闪烁松开）； 

2.打开你的手机，激活蓝牙功能； 



 
3.搜索蓝牙设备，MUSHI 将会出现； 

4.连接 MUSHI，如需要通过密码，可以输入“0000”，之后 MUSHI 将会连接上

你的手机并开始使用。 

连接电脑的步骤： 

1. 下载安装一个通用蓝牙驱动； 

2. 安装后，您的电脑右下角会有一个灰色的小图标    ； 

3. 插上蓝牙适配器，这时右下角图标变成蓝色   （笔记本电脑自带蓝牙功

能不需外接蓝牙适配器）； 

4. 右键打开    ，选择显示“经典界面”； 

5. 打开音箱并激活配对模式； 

6. 电脑点击界面，选择“搜索设备”， MUSHI 将会出现； 

7. 连接 MUSHI，如需要通过密码可以输入“0000”。 

温馨提示： 

- 电话虫音箱会有特别的语音提示方式（噗噜噗噜~），为了您有更好的体验，

可把手机本身铃声调小避免跟音箱语音冲突。 



 
- 使用电话虫通话时，建议用户面向电话虫麦克风的位置，距离 20cm为最佳。 

- 通话时如果对方听到回音、杂音等，可适当调低电话虫喇叭的音量。 

- 假如电话虫通过蓝牙同时连接手机端和电脑端，可能会出现语音提示失效

的情况。 

- 充电状态下同时长按    和    6 秒，直到红蓝灯交替闪烁 3 次即可恢复

出厂设置。 

- 断开连接状态下长按 MFB 多功能键同时按    和    3 秒，直到有提示音，

则成功切换语言（中/英）。 

 

内置电池充电： 

- 请使用标准 5V 直流适配器或电脑 USB 口充电，使用其它类型可能会损坏产

品。 

- 请参考用户手册充电状态指示灯的描述。 

内置电池护理: 

- 产品内置可充电电池，充满电时请不要继续充电，因为过度充电会缩短内



 
置电池的寿命。 

- 当电量出现低电压时，系统会语音提醒，请及时充电；如果长期放置不用，

建议充满电并隔 2 个星期充一次电，延长产品使用寿命。 

- 产品置于过热或过冷的地方，会缩短产品的寿命。 

 

蓝牙音箱功能: 

   

 

 

 

 

 

 

   

   



 
1．MICUSB充电口： 

·使用标准的 5V 直流适配器充电，充电时间约 1~2 小时； 

·充电时 LED 指示灯亮红灯； 

·充满电时，红色指示灯将熄灭。 

2．MFB多功能按键： 

·长按 2~3 秒蓝灯闪烁开机，长按 5~6 秒关机（均伴有提示音）； 

·重连刚断开的蓝牙连接(短按 1 次）； 

·接听电话或结束通话（短按 1 次）； 

·重拨最近一次电话（连续短按 2 次）； 

·拒接来电（长按 1~2 秒）； 

·激活配对模式（长按 4~5 秒直至红、蓝灯交替闪烁后松开）； 

·调用手机智能语音功能（短按 1 次）（部分机型可能不适用）。 

3．麦克风： 

·与音箱对话最佳距离约 20~25cm（产品测试中说话音量为 80 分贝）。 



 
4．    音量减小/上一曲： 

·短按 1 次，则减小一级音量变化； 

·在播放音乐时长按一次，则上翻一曲。 

5．    音量增大/下一曲： 

·短按 1 次，则增大一级音量变化（增加到最大音量时会有提示音）； 

·在播放音乐时长按一次，则下翻一曲。 

·在播放音乐时，     和      同时短按一次，则播放/暂停音乐。 

6．LED指示灯： 

·电池电量不足时，有语音提示且红色指示灯快速闪烁； 

·充电中红色指示灯常亮。 

 

故障排除： 

故障问题 可能原因 解决方案 

无法切换模式 电池没有电 充电 



 
充电红灯不亮 长时间未使用电池导致过放 尝试充电超 30分钟 

无法配对蓝牙 

音箱已经配对别的设备 

或没有进入配对模式 

关闭其他配对的设备， 

重新查找“MUSHI”进行配对 

无法配对蓝牙 已配对蓝牙数量超过列表容量 恢复出厂设置 

声音断续 

超过信号距离、 

信号间有障碍物、 

手机 wifi信号干扰 

调整距离和避免障碍物 

关手机 wifi重启音箱 

音箱没有声音 蓝牙程序出错或手机出错 

关闭蓝牙音箱和手机蓝牙， 

再次重启打开 

 

配件清单： 

SIMZIE 电话虫蓝牙音箱 1 个 

USB 数据线 1 条 

挂绳 1 条 



 
产品说明书 1 份 

 

技术参数： 

蓝牙支持 4.2/A2DP/AVRCP/HFP 

连接范围 10 米 

频率 50HZ~22KHZ 

电源 DC5V/500mA 

电池 3.7V/450mAH 

充电时间 约 1~2 小时 

喇叭 36MM 4Ω 3W 

持续工作时间 约 2~3 小时 

产品重量 81g 

 

 



 
三包服务卡 

根据国家“三包服务”规定，本卡是 SIMZIE 音箱产品的三包服务凭证，凭此

卡及销售凭证可享受中国规定的三包服务政策。请妥善保存此卡，需要三包

服务时请出示。 

产品退换货政策： 

1) 产品自售出之日起 7 日内，发生性能故障，消费者可以选择退货、换货或

修理。 

2) 产品自售出之日起 15 日内，发生性能故障，消费者可以选择换货或修理。 

产品保修政策： 

用户自购买日起一年内，凡属产品本身质量引起的故障请用户凭此保修卡和

购物凭证与经销商取得联系以享受免费整机保修（除电池及赠送的配件外）。 

以下情况恕不免费维修： 

1) 无保修卡的或者产品维修标签已破坏； 



 
2) 因进水或跌落而造成的故障及人为机械损坏（如自行拆卸、未依说明书使

用等）； 

3) 因不可抗力造成的故障或损坏； 

4) 质量问题仅限性能故障，不包括用户个人对音质、音色等主观异议； 

5) 外壳等消耗材料的自然老化、磨损等。 

客户服务资料： 

客户名称  联系电话  

联系地址  订单号  

产品型号  购买日期  

经销商  产品名称  

联系方式： 

广州星旨数码科技有限公司 服务热线：020-82110798 

官方网站：www.simzie.com 客服邮箱：kefu@simzie.com 

http://www.simzie.com/


 
SIMZIE MUSHI Bluetooth Speaker 

Thanks for choosing our product.Welcome to experience the communication 

from “ACG”. 

Security guidance: 

Before using the speaker, please read our manual clearly and keep it for 

future reference. 

- Stay away from fire，heat, sharp items and direct sunlight. 

- Do not insert any metal objects, avoid short circuit. 

- Don't repair the product by yourself, please contact the authorized 

manufacturer to repair it. 

- Avoid rain, spray and other liquids. 

- If the product is overheated, damaged or falling into the liquid, stop using it. 

Unboxing: 

Steps to connect your phone: 

1. Press MFB multifunction button(For details, please see Bluetooth function 



 
usage introduction) for 3 seconds to turn on the speaker in shutdown mode, 

and the speaker will enter pairing mode automatically for the first 

time(Otherwise, long press MFB multi-function button for 4-5 seconds until 

red and blue light flashes alternately and release). 

2. Turn on your phone and activate the Bluetooth function. 

3. Search for Bluetooth devices，MUSHI will appear. 

4. Connect to MUSHI. If you need to pass the password, you can enter 

"0000", then MUSHI will connect to your phone to start using. 

Steps to connect to a computer: 

1. Download and install a universal Bluetooth driver; 

2. After installation, there will be a small gray icon    in the lower right 

corner of your computer; 

3. Plug in the Bluetooth adapter, then the icon    in the lower right corner 

turns blue (Laptop has bluetooth function without external Bluetooth 

adapter);    



 
4. Right - click    and choose “Display Classic Interface”; 

5. Turn on the speaker and activate the pairing mode; 

6. Click the Interface and select “Search device”, MUSHI will appear; 

7. Connect to MUSHI, if you need the password, you can enter “0000”. 

Tips: 

- The MUSHI Speaker unique voice prompt mode (BURU BURU ~), in order 

to have a better experience, you can turn the phone's ringtone down to avoid 

voice conflict with the speaker. 

- When using the MUSHI to talk, it is recommended that the user face the 

microphone of the speaker, with a distance of about 20cm being the best. 

- If the other party hears echoes, noises, etc. during the call, you can 

appropriately lower the volume of the speaker.  

- If the MUSHI Speaker is connected to the mobile phone and the computer 

at the same time through Bluetooth, the voice prompts function may fail.  

- Under charging state, press     and     button hold for 6 seconds until 



 
the red and blue light flashes alternately for 3 times to restore factory settings. 

- In the disconnected state, press and hold the MFB multi-function button 

and press     and     button for 3 seconds at the same time until a 

prompt tone is played, then the language (Chinese/English) is successfully 

switched. 

 

Integrated battery charging: 

- Please use standard 5V DC adapter or USB port of computer to charge, 

use other types may damage the product. 

- Refer to the description of charging status indicator in the user manual. 

Built-in battery care 

- The product has a built-in rechargeable battery. Do not continue to charge 

a fully charged battery, as overcharging will shorten the life of the built-in 

battery. 

- When low voltage occurs, the system will give a voice reminder, please 



 
charge in time; If it is not used for a long time, it is recommended to fully 

charge it and charge it every 2 weeks to prolong the service life of the 

product. 

- Products placed in the hot or cold places, which will shorten the life of the 

product. 

Bluetooth function usage: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
1．CHARGING PORT: 

·Use a standard 5V DC adapter for charging, which takes about 1~2 

hours; 

·When charging, the LED indicator light turns red; 

·When fully charged, the red light will turn off. 

2．MFB( Multi-function button): 

·Long press 2~3 seconds for Power on; Long press 5~6 seconds for 

Power off (both accompanied by voice prompt); 

·Short press once for Reconnect Bluetooth; 

·Short press once for Answer/End a call; 

·Short press twice for Redial the last call; 

·Long press once for Reject a call; 

· Long press for 4~5 seconds until the red and blue lights flash 

alternately and enter pairing mode; 



 
·Short press once to request a Voice Recognition Interface such as Siri 

etc. (Some phone models may not be supported）. 

3．MICROPHONE: 

· The best distance for dialogue with the speaker is about 20~25cm 

(The speaking volume during the test was 80 decibels）. 

4．    VOLUME DOWN / PREVIOUS: 

·Short press for turning down the volume; 

·Long press to skip to the previous item while playing music. 

5．    VOLUME UP /NEXT: 

·Short press for turning up the volume（There will be a beep when the 

volume is increased to maximum）; 

·Long press to skip to the next item while playing music; 

·Short press     and     at the same time for Play/Pause while 

playing music.    



 
6．LED INDICATOR LIGHT: 

·When the battery is low, the red indicator flashes quickly and there is 

a voice prompt; 

·Red indicator light is on during charging. 

 

故障排除： 

Malfunction Possible Causes Solution 

Unable to switch 

modes 

No power Recharge 

The red light does 

not light up when 

charging 

The battery has not been 

used for a long time 

Try charging for over 30 

minutes 

Unable to pair 

bluetooth 

The speaker has been paired 

with wrong device or not in 

Turn off other paired 

devices, search "MUSHI" 



 
pairing mode again for pairing 

Unable to pair 

bluetooth 

Number of paired Bluetooth 

exceeded the list capacity 

Restore factory settings 

Sound intermittent Out of range、There's a 

barrier between the signals； 

Wifi signal interference 

Adjust distance and avoid 

obstacles； 

Turn off the wifi and 

restart the speaker 

The speaker has 

no sound 

Bluetooth program error or 

mobile phone error 

Turn off speaker and 

phone Bluetooth； 

Reboot again 

 

Accessories: 

 

SIMZIE MUSHI Bluetooth speaker x1 



 
USB charging wiring x1 

Lanyard x1 

User’s Manual x1 

 

Technical Specifications: 

Bluetooth 4.2/A2DP/AVRCP/HFP 

Range 10 meters 

Frequency Effect 50HZ~22KHZ 

Input Power DC5V/500mA 

Battery 3.7V/450mAH 

Charging time Approx. 1~2 hours 

Trumpet 36MM 4Ω 3W 

Operating time Approx. 2~3 hours 

Weight 81g 

 


